
                                                                                   
 

 
 
 

 
 

Α.Π.: 680ΗΥ      ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΥΠΟΛΗ 12/05/2023 
 

 

Προς 
τις Επιστημονικές Εταιρίες κορμού  

 
                                                                              Κοινοποίηση 
                                                                       1. ΚΕΣΥ 
                                                                       2. Υπουργείο Υγείας 
                                                                       3. ΠΙΣ – Ιατρικοί Σύλλογοι 
 

 
 

 

Το Διοικητικό Συμβούλιο του ΙΣΕ σε υλοποίηση απόφασής του, λαμβάνοντας 

υπόψη: 

α) Τον αριθμό των γιατρών διαφόρων ειδικοτήτων που επιθυμούν να χρησιμοποιούν 

διαγνωστική συσκευή υπερήχων στα πλαίσια διερεύνησης παθήσεων της ειδικότητάς 

τους 

β) Τις διατάξεις της κείμενης νομοθεσίας η οποία απαιτεί την ύπαρξη σχετικής 

πιστοποίησης από το ΚΕΣΥ, μετά εξάμηνη εκπαίδευση σε αναγνωρισμένο κέντρο και 

επιτυχή συμμετοχή στις εξετάσεις από τριμελή επιτροπή του ΚΕΣΥ, για όλες τις 

ειδικότητες πέραν της Καρδιολογίας και Γυναικολογίας, 

γ) τις πρακτικές δυσκολίες μετάβασης επί εξαμήνου σε εκπαιδευτικό κέντρο, μετά την 

έναρξη της επαγγελματικής δραστηριότητας των συναδέλφων αλλά και την ύπαρξη 

ελάχιστων σχετικών εκπαιδευτικών κέντρων στην Επικράτεια, σε σχέση με τον αριθμό 

των γιατρών που θα επιθυμούσαν σχετική εκπαίδευση, 

 

και επιθυμώντας να διευκολύνει την συνεχιζόμενη ιατρική εκπαίδευση, μετεκπαίδευση 

ή εξειδίκευση των συναδέλφων, ενώ παράλληλα είναι υποχρεωμένος και ως ΝΠΔΔ  να 

 



τηρεί την κείμενη νομοθεσία με γνώμονα την προστασία της δημόσιας υγείας, 

 

προτείνει την εκπαίδευση των συναδέλφων σε υπερήχους στις ειδικότητες που προβλέπεται 

ή εφαρμόζεται, είτε στη διάρκεια της ειδικότητας με σχετική τροποποίηση του εκπαιδευτικού 

προγράμματος (έκδοση σχετικού ΦΕΚ), είτε την παράταση επί εξάμηνο του εκπαιδευτικού 

προγράμματος ειδικότητας, με το τελευταίο εξάμηνο να είναι η εκπαίδευση σε υπερήχους, σε 

σχετικό πιστοποιημένο Κέντρο. Θα πρέπει φυσικά να προβλεφθεί ότι θα μπορούν να 

εκπαιδευτούν επαρκώς όλοι οι συνάδελφοι που το επιθυμούν. 

Η συμμετοχή των συναδέλφων σε αυτή την εκπαίδευση και η παράταση ουσιαστικά της 

ειδικότητάς τους, να είναι σε εθελοντική βάση και οι συνάδελφοι που το επιλέγουν, μετά την 

σχετική επιτυχή εξέτασή τους, θα έχουν πλέον την απαραίτητη πιστοποίηση σε υπερήχους, 

επιπλέον του πτυχίου της ειδικότητάς τους. 

Θα παρακαλούσαμε να συζητήσετε την πρόταση αυτή στα θεσμικά σας όργανα ή όπου 

κρίνετε απαραίτητο και είμαστε στη διάθεσή σας για διευκρινήσεις επί των προτάσεών μας 

και την παροχής οιασδήποτε συνδρομής στο μέτρο του δυνατού. Αναμένουμε την απάντηση 

με τις απόψεις σας επί των προτάσεών μας. 

 

 

 

 

Με τιμή 
Για το Δ.Σ του Ι.Σ.Ε. 

 
                                                   

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ                                                            Ο ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
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